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Classified as Business 

Deltagere:  
Mette Poulsen 
Tonny Dose 
Stig Balduin  
Linda Pejtersen  
Per Plougmand Bærtelsen 
 
Referent:  
Per Plougmand Bærtelsen  

 
Dagsorden:  

a) Gennemgang af arbejdsopgaver 
b) Økonomi 
c) Henvendelse fra grundejer 
d) Affaldsøer  
e) Dato for næste møde  

 
 
Dagsorden 
 

a) Gennemgang af arbejdsopgaver  

 
El; Elektrikeren har afsluttet gennemmålingen. Enkelte skure er ikke gennemgået p.g.a. 
manglende adgang. Elektrikeren udarbejder nu en rapport. Der skal følges op ved fysisk 
møde med eletrikeren. 
 
Astrouret er installeret, men er fortsat under indkøring. Uret skal indstilles, så det ikke er så 
mørkt om aftenen. 
 
Gartner; Gartneren klipper engen når væksten stopper. Sivene bliver ligeledes klippet og 
bedene bliver opdateret, hvor det er mest nødvendigt. 
 
Pumpen: Intet ny at berette.  
 

b) Økonomi 
 
Gennemgang af regnskabet år til dato. Der er ikke kommet uforudsete udgifter som er 
udover budgettet. Udgiften til el bliver holdt nede af forsøgsordningen med elbesparelse på 
fællesbelysningen. Økonomien følger det forventelige.  
 

c) Henvendelse fra grundejere  
 
Forespørgsel fra grundejerforeningen Lærkeengen. Vi har fået henvendelse vedrørende 
oprettelse af fortorv ved Store Magleby Strandvej. Vi har meldt tilbage at vi ikke har 
interesse i forslaget.  
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En grundejer har henvendt sig med en skrivelse til ladestandergruppen. Vi har videresendt 
skrivelsen til ladestandergruppen.  
 
En grundejer har bedt om tilladelse til et opført skur. Bestyrelsen kan ikke godkende skuret, 
da skuret ikke lever op til de betingelser som generalforsamlingen besluttede i 2015. 
 

d) Affaldsøer  
 
Affaldsøer; Der har været afholdt møde med Dragør kommune og ARC om den planlagte 
affaldsløsning i Kålmarken. Antallet af spande i den valgte løsning er det samme som det 
forslag som blev fremlagt af affaldshåndteringsgruppen på den ekstraordinære 
generalforsamling. Gartneren er blevet bedt om starte projektet med de nye affaldsøer. Alle 
grundejere bliver orienteret om planen for projektet. 
 

e) Dato for næste møde  
 
Torsdag den 1. december 2022, klokken 18.00  
 

 


